
   
 

Styrelsens svar till motionerna 
Motion 1 – Anläggning av nya rabatter 
Styrelsen ser gärna att boende kommer med förslag på hur vi kan göra våra 
gemensamma ytor trevligare för alla. Innan beslut tas om vad som ska göras 
och hur det ska göras är det styrelsens förslag att en detaljerad plan för arbetet 
arbetas fram. I och med att detta är andra året i rad som Johanna Falk lämnar 
in en motion om hur vi kan göra våra gemensamma ytor trevligare så är det 
vårt förslag att Johanna sätter ihop en grupp för att arbeta fram ett sådant 
förslag som styrelsen sedan kan ta beslut om. I detta förslag behöver det ingå 
ritningar/skisser, preliminära kostnader för genomförande samt en tanke om 
hur t.ex. pallkragarna ska administreras då detta inte är något som 
vaktmästaren inte kommer ta hand om. Styrelsen kunskap om trädgårdsarbete 
är begränsad och ser därför väldigt positivt på att en medlem vill engagera sig 
i denna fråga. 
 
Styrelsens förslag till årsmötet är därför att rösta om att ge Johanna Falk 
mandatet att sätta ihop en grupp för att arbeta fram ett konkret förslag som 
presenteras för styrelsen. 
 
Motion 2 – Uppfräschning av trappuppgångar 
Styrelsen håller helt med Pia Zäther i hennes observation. En total ommålning 
av alla trappuppgångar ligger inlagd i föreningens underhållsplan och är 
planerad att genomföras 2020. I och med att underhållsplanen hänger ihop med 
budgeteringen för varje år är det styrelsens förslag att hålla oss till 
underhållsplanen för att inte anstränga föreningens ekonomi. 
 
Styrelsen förslag till årsmötet är därför att rösta för att hålla oss till 
underhållsplanen som finns för föreningen. 


